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Geachte minister,

Met grote telleurstelling en onbegrip heb ik kennis genomen van het feit dat u de jacht op het haas 
en het konijn wil sluiten.

Ik zet mij het hele jaar in om mijn veld, zo optimaal mogelijk te beheren. Dit heeft er de laatste jaren 
in geresulteerd dat juist de hazen stand van stabiel naar goed is gegaan. 

Ondanks dat er jaren zijn waarbij weer van invloed is geweest komen er een hoop jongen groot en 
kunnen wij bij ons in de omgeving genieten van een goede wildstand.

Overleg met boeren en andere grondgebruikers over het biotoopbeheer draagt hier zeker aan bij. De 
jacht zorgt voor binding met de grond waar ik geboren ben en nog steeds dagelijks in leef. 

Het sluiten van de jacht draagt niet bij aan de toekomst van het haas. Sterker nog het zal eerder een 
achteruitgang betekenen. Kijk maar in gebieden waar de grote TBO’s aan de macht zijn daar is het 
dramatisch gesteld met de wildstand.

Bejaging betekent verjonging in je populatie en zorgt voor een gezonde balans in de natuur.

Hoe het rapport van Wageningen dan ook de conclusie kan trekken dat de gunstige staat van deze 
twee soorten in gevaar is, druist recht tegen mij waarnemingen in het veld in.

Zeker voor Utrecht is dat onbegrijpelijk. Uitgestrekte veenweide gebieden, polders en 
coulisselandschappen, zijn bij uitstek geschikt voor deze diersoorten.

Dat Wageningen de telcijfers die jarenlang zijn vastgelegd door de FBE’s  zijn niet meegenomen 
hierin en dat is werkelijk niet te begrijpen.  De telling van Sovon (let op VOGELTELLING) is het haas 
separaat meegenomen het kan nooit zijn dat dit een vlakte dekkend en realistisch beeld geeft.

Ik vraag u dan ook om hier nogmaals goed naar te kijken.

Vervolgens staat het haas en het konijn op de rode lijst. Deze lijst is ervoor om soorten op te plaatsen 
waar het echt slecht meegaat in Nederland. Het plaatsen van soorten die veelvuldig in Nederland 
voorkomen doet de beschermde status mijns inzien afbreuk. 

Ik vraag u dan ook om u besluit te heroverwegen en gezamenlijk met alle partijen die directe invloed 
kunnen uitoefenen een goed plan op te stellen. Waarbij besluiten niet uit emotionele bezwaren 
genomen moeten worden  maar puur kijkend in het belang van het haas en de gebruikers van de 
velden.

Sluiting van de jacht betekent voor de jagers in Nederland dat hun passie en hun inzet ernstig te niet 
wordt gedaan. Allen uren die worden gestopt in het vrijwillig zorgdragen voor het veld komen 
hiermee in gevaar. Het kan niet de bedoeling zijn dat door beleidswijziging de natuur nog verder 
achteruitgaat.

Nogmaals mijn oproep om de jacht niet te sluiten op basis van een onvolledig rapport.

Kor v Donkelaar


